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Quin tipus d ' entrenament fas? 
Més aviat està enfocat a la 

competició. Cada dia fem prepara-
ció fisica (gimnàs), i després tèc-
nica però enfocada a la competició 
Ara la tècnica per pujar de gradua-
d o , la fem un altre dia per no bar-
rejar. 

Et vois dedicar al Judo més enda-
vant? Tens algun projecte? 

Si. M ' agradarla molt en-
senyar a canalla. Ara el que faré 
será intentar entrar a INEF perqué 
vull ser professerà de gimnástica, i 
qui sap si més endavant (parlo 
de "anys l l um" , es dar) si t inc 
moltes peles arribi a muntar al-
gun gimnàs o fer alguna cosa aixi'. 

Quin interés veus que té la gent en 
aquest esport? 

Hi ha bastant afició en el 
Judo, però més en àmbit públic 
(de la tele ...) no massa. A ixò dels 
esports penso que és un xol lo per-
qué si desembutxaquen diners, 
surten molt per la tele, però si no 
... Hi ha bastanta gent, sobretot 
canalla petita .. Els nens petits 
quasi tots fan algun d ' aquests 
esports en la seva vida, però hi ha 
poca gent que ho segueixi fins al 
final, perqué arriba un moment 
que si voIs prosperar requereixes 
moltes hores d ' entrenament i 
arriven a una edad que ho van dei-
xant, suposo que deu passar en 
tots els esports, però la gent se' n 
cansa. A més, aquest no és un es-
port col-lectiu com el bàsquet i 
així que són esports d ' equip i 
si un está més f luix de moral, 
r altre del costat 1' anima etc. 

Amb el Judo no passa. Si estás 
baix de moral o no tens ganes de 
pencar t ' has d ' anar animant 
tu mateix. Es mol t individuai. 

Canviant de tema i parlant una 
mica del pöble, tú vas nèixer aquí 
i hi has viscut sempre, fas molta 
vida a La Roca? 

No gens. A I ' estudiar a 
Cardedeu, t ' hi passes allá to t el 
matí, i a la tarda estic a casa fent 
deures i estudiant o me ' n vaig 
a entrenar. M ' hi estic poc al pö-
ble. A la gent no la coneixo mas-
sa, a alguns de vista i a altres per-
qué van a t ' i ns t i tu t , però a la gent 
gran i a ixí no hi t inc gaire rela-
ció. 

Del Judo d ' aqu í el pöble, de Sant 
Jordi, qué en penses? 

Eis nens petits que en fan, 
d ' aquí el pöble eis conec, perqué 
el mestre, el Mayol, era el meu 
professor abans quan jo entrena-
va al seu gimnás. Un dia vaig anar 
a fer-hi una classe i to t a 1 'escola, 
perqué m ' ho van demanar. 

Has competit sois aquí Catalunya? 
Aquest any sí. L ' a n y passat 

vaig anar al Campionat d ' Espanya 
però aquest any al pujar de cate-
goria, hi ha un nivell més alt i sois 
s ' empörten al campió de Cata-
lunya perqué a la Federaciò també 
eis costa peles. 

Com veus Tesport aquí Catalunya 
en comparació d'altres llocs? 

Allá a Madrid hi ha més afi-
ció, al menys vaig veure molts a-
feccionats i molta gent. Parlo en 

ifemeni, eh? 1 a fora hi ha un mil-
lor nivell, perqué la gent que és 
bona aquí Catalunya quan va fora 
'ja no destaquen tant. 

Vols dir quelcom més a la gent del 
pöble? 

Sí. Opino que I ' esport està 
molt bé i hi ha una idea errònea 
que I ' esport és per a la joventut i 
això és una tontería perqué I 'es-
port és una cosa perfecta per la 
tercera edat, a més de ser una bo-
na manera de passar I ' estona i a 
rnés és molt sá. Potser, genera-
cions més enrera, tenien una idea 
més retrògrada de l 'esport , la gent 
quan arribava a una certa edat ja 
s ' havien de quedar a caseta sentat, 
etc. ... però ara la gent gran, ja 
ténen una visió més oberta. Allá 
al gimnàs on jo vaig, hi ha dones 
grans que fan esport, i això està 
molt bé perqué s ' ho passen bé, ho 
fan per elles, perqué eis agrada i a 
més és un cuidar la seva salud, etc. 
... Sort que ara s ' está obrint la 
mentalitat i I ' esport en general 
s ' obre a totes les edats. 

També vull dir que aquí al 
poblé, el judo és un esport una 
mica marginat, em refereixo que 
hi ha nens que són molt bons i 
ningú se n ' assabenta, sois els seus 
pares i quatre més. Está força dei-
xat de banda a La Roca. 
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